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  Prítomní poslanci (podľa prezenčnej listiny, ktorá je prílohou zápisnice): 

   Dušan Hajdučiak 

   Jozef Chrenek 

   Martin Jandura 

   Ing. Matej Jandura 

   Ing. Ľubomír Jurčo 

   Peter Leginus  

Mgr. Magdaléna Pilarčíková 

  Ospravedlnení poslanci: 

JUDr. Slavomír Tekeľ 

Mário Žák   

Ďalší prítomní:  

JUDr. Alojz Lajčin – starosta obce 

Ing. Silvia Letoštiaková – hlavná kontrolórka  

Ing. Lucia Klimeková – pracovníčka obecného úradu  

Ing. Marián Bulla 

Juraj Klimek 

Martin Leginus 

Martin Leginus ml. 

Dušan Matlák 

  Poslancom bol doručený nasledovný program rokovania zastupiteľstva: 

1. Zahájenie zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Habovke (ďalej len „OcZ“). 

2. Voľba návrhovej komisie, overovateľov zápisnice a zapisovateľa. 

3. Schválenie programu rokovania OcZ. 

4. Kontrola plnenia uznesení z roku 2021. 

5. Správa o kontrolnej činnosti hlavnej kontrolórky za rok 2021. 
6. Informácie starostu od posledného zasadnutia OcZ. 

7. Interpelácie poslancov OcZ. 

8. Územný plán obce Habovka, zmeny a doplnky č. 1 (Lazy). 

9. Úprava rozpočtu ZŠ s MŠ Habovka – Rozpočtové opatrenie č. 1 – návrh. 

10. Návrh členského príspevku na rok 2022 pre oblastnú organizáciu cestovného ruchu Klaster ORAVA. 

11. Výstavba kompostárne v Habovke – rozhodnutie o schválení žiadosti o poskytnutí nenávratného finančného 

príspevku. 

12. Rôzne (vysporiadanie ulice Pod Grúňom, telocvičňa pri ZŠ, knižnica, Stará cesta, Stredoslovenská distribučná 

– rokovanie Zastudená, aktuálne legislatívne zmeny). 

13. Žiadosti: (Vlastníci pozemkov na ulici Blatná – rozšírenie vodovodu, Urbár – úprava komunikácie cez Kobylí 

potok, Peter Pavčo). 

14. Návrh na uznesenie. 

15. Záver  zasadnutia OcZ. 

Bod č. 1: Zahájenie zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Habovke (ďalej len „OcZ“). 

Starosta obce Habovka JUDr. Alojz Lajčin otvoril zasadnutie obecného zastupiteľstva a privítal prítomných 

poslancov na rokovaní obecného zastupiteľstva.  Konštatoval, že z celkového počtu  9 poslancov je prítomných 7 

poslancov, obecné zastupiteľstvo je uznášaniaschopné. 

Bod č. 2: Voľba návrhovej komisie, overovateľov zápisnice a zapisovateľa. 

Starosta obce Habovka JUDr. Alojz Lajčin nominoval do návrhovej komisie Dušana Hajdučiaka, Mgr. Magdalénu 

Pilarčíkovú a Jozefa Chreneka Starosta  obce  určil  overovateľov  zápisnice  Martina Janduru a Petra Leginusa  a 

zapisovateľa zápisnice –  Ing. Luciu Klimekovú. 

Poslanci k návrhu nepredložili iný návrh. Následne starosta obce JUDr. Alojz Lajčin dal hlasovať za voľbu 

návrhovej komisie. 

U z n e s e n i e  č. 1/2022  

Obecné zastupiteľstvo volí: 

  Návrhovú komisiu v zložení: Dušan Hajdučiak, 

                                                                                        Mgr. Magdaléna Pilarčíková, 

                                                                                     Jozef Chrenek. 
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   Obecné zastupiteľstvo obce Habovka určuje: 

 Overovateľov zápisnice: Martin Jandura, 

                                                                                     Peter Leginus, 

Zapisovateľa: Ing. Lucia Klimeková. 

Prítomní poslanci: Peter Leginus, Ing. Ľubomír Jurčo, Martin Jandura, Dušan Hajdučiak, Jozef Chrenek,  

Mgr. Magdaléna Pilarčíková, Ing. Matej Jandura. 

Ospravedlnení  poslanci: JUDr. Slavomír Tekeľ, Mário Žák.  

Hlasovali - za: Peter Leginus, Ing. Ľubomír Jurčo, Martin Jandura,  Dušan Hajdučiak, Jozef Chrenek,  

Mgr. Magdaléna Pilarčíková, Ing. Matej Jandura. 

-  proti: 0 

- zdržali sa: 0 

Bod č. 3: Schválenie programu rokovania OcZ. 

Starosta obce predložil na schválenie program ďalšieho rokovania obecného zastupiteľstva: 

- kontrola plnenia uznesení z roku 2021, 

- správa o kontrolnej činnosti hlavnej kontrolórky za rok 2021,  

- informácie starostu od posledného zasadnutia OcZ, 

- interpelácie poslancov OcZ, 

- územný plán obce Habovka, zmeny a doplnky č. 1 (Layz), 

- úprava rozpočtu ZŠ s MŠ Habovka – Rozpočtové opatrenie č. 1 – návrh, 

- návrh členského príspevku na rok 2022 pre oblastnú organizáciu cestovného ruchu Klaster ORAVA, 

- výstavba kompostárne v Habovke – rozhodnutie o schválení žiadosti o poskytnutí nenávratného finančného 

príspevku, 

- rôzne (vysporiadanie ulice Pod Grúňom, telocvičňa pri ZŠ, knižnica, Stará cesta, Stredoslovenská distribučná –   

  rokovanie Zastudená, aktuálne legislatívne zmeny), 

- žiadosti (Vlastníci pozemkov na ulici Blatná – rozšírenie vodovodu, Urbár – úprava komunikácie cez Kobylí  

  potok, Peter Pavčo), 

- návrh na uznesenie, 

- záver  zasadnutia OcZ. 

Starosta obce otvoril k tomuto bodu rozpravu. 

Rozprava poslancov: 

Do rozpravy sa prihlásil Ing. Ľubomír Jurčo, ktorý žiadal doplniť bod úprava rozpočtu. Starosta reagoval, že tento 
návrh úpravy rozpočtu  bude zaradený do bodu rôzne. Viac sa do rozpravy neprihlásil nikto z prítomných 
poslancov, preto starosta  rozpravu k tomuto bodu prerušil a dal hlasovať.   

U z n e s e n i e  č. 2/2022  

Obecné zastupiteľstvo schvaľuje: 

program rokovania obecného zastupiteľstva. 

Prítomní poslanci: Peter Leginus, Ing. Ľubomír Jurčo, Martin Jandura, Dušan Hajdučiak, Jozef Chrenek,  

Mgr. Magdaléna Pilarčíková, Ing. Matej Jandura. 

Ospravedlnení  poslanci: JUDr. Slavomír Tekeľ, Mário Žák.  

Hlasovali - za: Peter Leginus, Ing. Ľubomír Jurčo, Martin Jandura,  Dušan Hajdučiak, Jozef Chrenek,  

Mgr. Magdaléna Pilarčíková, Ing. Matej Jandura. 

-  proti: 0 

- zdržali sa: 0 

Bod č. 4: Kontrola plnenia uznesení z roku 2021. 

Pán starosta JUDr. Alojz Lajčin vyzval hlavnú kontrolórku obce Habovka Ing. Silviu Letoštiakovú, aby predniesla 

správu o výsledku kontroly plnenia uznesení prijatých obecným zastupiteľstvom (správa v tlačenej forme tvorí 

prílohu zápisnice).  

Starosta obce otvoril k tomuto bodu rozpravu. 

Rozprava poslancov: 

Do rozpravy sa neprihlásil žiadny poslanec, preto starosta rokovanie k tomuto bodu programu prerušil a dal 
hlasovať.  
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U z n e s e n i e  č. 3/2022 

Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie: 

a) kontrolu plnenia uznesení z roku 2021. 

Prítomní poslanci: Peter Leginus, Ing. Ľubomír Jurčo, Martin Jandura, Dušan Hajdučiak, Jozef Chrenek,  

Mgr. Magdaléna Pilarčíková, Ing. Matej Jandura. 

Ospravedlnení  poslanci: JUDr. Slavomír Tekeľ, Mário Žák.  

Hlasovali - za: Peter Leginus, Ing. Ľubomír Jurčo, Martin Jandura,  Dušan Hajdučiak, Jozef Chrenek,  

Mgr. Magdaléna Pilarčíková, Ing. Matej Jandura. 

-  proti: 0 

- zdržali sa: 0 

 

Bod č. 5: Správa o kontrolnej činnosti hlavnej kontrolórky za rok 2021. 

Pán starosta JUDr. Alojz Lajčin vyzval hlavnú kontrolórku obce Habovka Ing. Silviu Letoštiakovú, aby predniesla 

správu o kontrolnej činnosti hlavnej kontrolórky (správa v tlačenej forme tvorí prílohu zápisnice).  

Starosta obce otvoril k tomuto bodu rozpravu. 

Rozprava poslancov: 

Do rozpravy sa neprihlásil žiadny poslanec, preto starosta rokovanie k tomuto bodu programu prerušil a dal 
hlasovať.  

U z n e s e n i e  č. 3/2022 

Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie: 

b) správu o kontrolnej činnosti za rok 2021. 

Prítomní poslanci: Peter Leginus, Ing. Ľubomír Jurčo, Martin Jandura, Dušan Hajdučiak, Jozef Chrenek,  

Mgr. Magdaléna Pilarčíková, Ing. Matej Jandura. 

Ospravedlnení  poslanci: JUDr. Slavomír Tekeľ, Mário Žák.  

Hlasovali - za: Peter Leginus, Ing. Ľubomír Jurčo, Martin Jandura,  Dušan Hajdučiak, Jozef Chrenek,  

Mgr. Magdaléna Pilarčíková, Ing. Matej Jandura. 

-  proti: 0 

- zdržali sa: 0 

  Bod č. 6: Informácie starostu od posledného zasadnutia OcZ. 

Starosta obce JUDr. Alojz Lajčin v tomto bode informoval prítomných, že v uplynulom období sa udiali 

nasledovné udalosti a skutočnosti: 

- prišiel nám list zo ZMOSU ohľadom petície za referendum pre viac volebných obvodov. Dávam Vám ju kolovať 

na podpis. Cieľom tejto petície je vyhlásenie referenda, po úspechu ktorého by Slovensko malo toľko volebných 

obvodov, koľko má samosprávnych krajov. Vďaka tomu sa zvýši previazanosť parlamentu s regiónmi a už nebude 

môcť nastať situácia, že až po parlamentných voľbách zistíme, kto, a či vôbec niekto, z konkrétneho regiónu bude 

vykonávať mandát poslanca Národnej rady Slovenskej republiky. Úspechom tejto aktivity bude fakt, že rozdelenie 

mandátov v parlamente konečne bude spravodlivé, umocní skutočnú volebnú demokraciu a táto zmena bude 

reflektovať na adekvátne zastúpenie jednotlivých krajov v parlamente,  

- predĺžili sme ešte STK na automobile Opel Astra, ktorý slúži na údržbu obce, 

- v našej obci bola v dňoch 08.02.2022 a 09.02.2022 vyhlásená mimoriadna situácia – snehová kalamita, žiadosť 

o refundáciu výdavkov bola zaslaná na Okresný úrad Tvrdošín. Ďalšie informácie budú preberané postupne pri 

jednotlivých bodoch programu. 

U z n e s e n i e  č. 3/2022 

Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie: 

c) informácie starostu od posledného zasadnutia OcZ. 

Prítomní poslanci: Peter Leginus, Ing. Ľubomír Jurčo, Martin Jandura, Dušan Hajdučiak, Jozef Chrenek,  

Mgr. Magdaléna Pilarčíková, Ing. Matej Jandura. 

Ospravedlnení  poslanci: JUDr. Slavomír Tekeľ, Mário Žák.  

Hlasovali - za: Peter Leginus, Ing. Ľubomír Jurčo, Martin Jandura,  Dušan Hajdučiak, Jozef Chrenek,  

Mgr. Magdaléna Pilarčíková, Ing. Matej Jandura. 
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-  proti: 0 

- zdržali sa: 0 

Bod č. 7: Interpelácie poslancov OcZ. 

Ako prvý sa prihlásil do interpelácií pán Dušan Hajdučiak, ktorý sa spýtal ohľadom projektu výstavby 

kompostárne, v akom je to štádiu. 

Reakcia starostu: k tomuto sa vyjadrím v bode 11, nakoľko je v programe určený samostatný bod k výstavbe 

kompostárne. 

Ing. Ľubomír Jurčo – kedysi sa hovorilo, že sa vybaví nejaká drť na cesty Zastudenou.  

Reakcia starostu:  boli vybavené 2 autá, jedno bolo dané Zastudenú a druhé do Kobylieho Potoka. Sú vysypané 

na kope, treba to rozviesť po jamách. Budem sa snažiť ešte doviezť. 

Peter Leginus – boli sme sa pozrieť na bežeckých tratiach keď boli preteky. Urbaristi prešli po tratiach, boli 

zničené, s novým skútrom majú problém s úpravou, oni tvrdia, že nie je až taký dobrý. Naznačili, že do budúcna 

by sme  sa mali sami podieľať 2 dobrovoľníkmi, aby to zadarmo robili. Je potrebné doladiť upravovanie do 

budúcna.  

Reakcia starostu:  my máme so Zubercom všetko vysporiadané, s predsedom urbáru som o tom hovoril, mali 

problémy s ťahaním dreva. Na jeseň nájsť kompromis, zvolať sedenie Urbár, Obec Habovka a Zuberec. 

  Mgr. Magdaléna Pilarčíková – chcem pripomenúť dočistenie garádu na ulici Pod Grúňom pri Ing. Romanovi    

  Žákovi. 

Reakcia starostu:  boli mechanizmy,a hneď sa to aj realizovalo.  

  Ing. Ľubomír Jurčo – ako je to s potokom od cintorína, aby nedošlo k jeho ďalšiemu vybreženiu. 

Reakcia starostu:  majiteľ potoka a pozemku pán Garbiar zatiaľ stále na naše výzvy nereagoval, aby sme urobili 

opatrenia. Skúsime ho opätovne kontaktovať. 

 

Viac interpelácii nebolo predložených, preto starosta tento bod prerušil a dal hlasovať.  

U z n e s e n i e  č. 3/2022 

Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie: 

d) interpelácie poslancov. 

Prítomní poslanci: Peter Leginus, Ing. Ľubomír Jurčo, Martin Jandura, Dušan Hajdučiak, Jozef Chrenek,  

Mgr. Magdaléna Pilarčíková, Ing. Matej Jandura. 

Ospravedlnení  poslanci: JUDr. Slavomír Tekeľ, Mário Žák.  

Hlasovali - za: Peter Leginus, Ing. Ľubomír Jurčo, Martin Jandura,  Dušan Hajdučiak, Jozef Chrenek,  

Mgr. Magdaléna Pilarčíková, Ing. Matej Jandura. 

-  proti: 0 

- zdržali sa: 0 

Bod č. 8: Územný plán obce Habovka, zmeny a doplnky č. 1 (Lazy).  

Starosta obce na začiatok uviedol, že informoval poslancov už aj mailom. Týka sa to zaradenia žiadosti do 

rokovania OcZ  o zapracovanie pripomienok do záväznej časti územného plánu pána Martina Leginusa. Bod žiadal 

doplniť pán poslanec Ing. Matej Jandura. Prosil som o účasť a vyjadrenie aj spracovateľov a obstarávateľov 

Doplnku k územnému plánu a to Ing. arch. Pavla Kropitza, Ing. arch. Evu Zaťkovú a Ing. arch. Eleonóru 

Hejzlárovú. Kvôli pracovnej zaneprázdnenosti sa zasadnutia nemohli zúčastniť, ale poslali nám svoje vyjadrenie 

mailom a tvoria aj prílohu zápisnice v papierovej forme. Ide vlastne o zapracovanie pripomienok k doplnku 

územného plánu. Viete dobre, že som vás niekoľkokrát vyzýval, aby ste dali pripomienky, ktoré budú do doplnku 

zapracované. Pripomienky dali Urbár, Peter Leginus, Dušan Hajdučiak, Martin Jandura a väčšina týchto 

pripomienok je v doplnku akceptovaná v zmysle zákona. K zmenám a doplnkom č. 1 Územného plánu obce 

Habovka, ktorého predmetom je rozvoj-funkčných plôch pre bývanie- celkovo ide o 93 pozemkov pre individuálne 

bývanie a 44 pozemkov pre rekreačné bývanie bolo prijaté aj stanovisko ŽSK v ktorom uvádzajú v zmysle 

regulatívu záväznej časti ÚPN VÚC ŽK: č. 4.12 požadujú prehodnotiť a zreálniť navrhovaný rozvoj obytnej 

funkcie. Ďalej navrhované rozvojové plochy zasahujúce do prvkov  územného systému ekologickej stability 

dohodnúť s orgánom ochrany prírody a po tretie rešpektovať regulatív záväznej časti ÚPN VÚC ŽK: č. 6.13.5 

rešpektovať záplavové čiary z máp povodňového ohrozenia a zamedziť výstavbu v okolí vodných tokov a v území 

ohrozovanom povodňami. 

Ohľadom žiadosti pána Martina Leginusa, ide o výstavbu rodinného domu na Lazoch. Je však problém 

s prístupovou cestou, ktorá je strmá. Do budúcna by sme teda pripomienky, ktoré boli ku Lazom poriešili doplnkom 
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č. 2, ale až keď budú poriešené cesty, nakoľko spracovatelia to bez toho nebudú robiť. Urobil som už nejaké 

opatrenia ohľadom týchto dopravných značení, kde som kontaktoval dopravných inžinierov, ktorí by danú lokalitu 

posúdili a urobili by nám nejakú technickú štúdiu danej časti. Je ich veľmi málo. Bol som na dvoch jednaniach 

v Liptovskom Mikuláši. Pri týchto jednaniach mi bolo povedané, ale to aj poniektorí vieme, že sa projekt skladá 

z troch vecí. Najskôr je prvá fáza – technická štúdia, ktorá by postačovala spracovateľovi územného plánu. Je 

z týchto zložiek projektovej dokumentácie najlacnejšia. Nestačí však k územnému a stavebnému konaniu. 

Technická štúdia by teda obsahovala technickú správu, situáciu a dopravné značenie, pozdĺžny profil, vzorový 

priečny rez, priečne rezy a napojenie na cestu III/2311. 

Starosta k uvedenému bodu otvoril rozpravu. 

 

Do rozpravy sa prihlásil hosť pán Martin Leginus, ktorý má záujem stavať na Dolných Lazoch, má však problém 

s prístupovou cestou. Pán Martin Leginus sa vyjadril, že by to bolo dobre aj pre nich, že by im to tiež postačovalo 

k stavebnému povoleniu. Starosta oboznámil poslancov, že aby mohol konať a dať vypracovať technickú štúdiu, 

potrebuje mať prijaté uznesenie. Nikto viac sa z prítomných poslancov neprihlásil do rozpravy, preto starosta tento 

bod prerušil a dal hlasovať.  

U z n e s e n i e  č. 3/2022 

Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie: 

e) informáciu k Územnému plánu obce Habovka – zmeny a doplnky č. 1 

Prítomní poslanci: Peter Leginus, Ing. Ľubomír Jurčo, Martin Jandura, Dušan Hajdučiak, Jozef Chrenek,  

Mgr. Magdaléna Pilarčíková, Ing. Matej Jandura. 

Ospravedlnení  poslanci: JUDr. Slavomír Tekeľ, Mário Žák.  

Hlasovali - za: Peter Leginus, Ing. Ľubomír Jurčo, Martin Jandura,  Dušan Hajdučiak, Jozef Chrenek,  

Mgr. Magdaléna Pilarčíková, Ing. Matej Jandura. 

-  proti: 0 

- zdržali sa: 0 

U z n e s e n i e  č. 6/2022 

Obecné zastupiteľstvo schvaľuje: 

vypracovanie projektovej dokumentácie (technická štúdia), ktorá bude obsahovať: technickú správu, situáciu 

a dopravné značenie, pozdĺžny profil, vzorový priečny rez, priečne rezy a napojenie na cestu III/2311. 

Prítomní poslanci: Peter Leginus, Ing. Ľubomír Jurčo, Martin Jandura, Dušan Hajdučiak, Jozef Chrenek,  

Mgr. Magdaléna Pilarčíková, Ing. Matej Jandura. 

Ospravedlnení  poslanci: JUDr. Slavomír Tekeľ, Mário Žák.  

Hlasovali - za: Peter Leginus, Ing. Ľubomír Jurčo, Martin Jandura,  Dušan Hajdučiak, Jozef Chrenek,  

Mgr. Magdaléna Pilarčíková, Ing. Matej Jandura. 

-  proti: 0 

- zdržali sa: 0 

Bod č. 9: Úprava rozpočtu ZŠ s MŠ Habovka – Rozpočtové opatrenie č. 1 -návrh. 

V tomto bode JUDr. Alojz Lajčin- starosta obce vyzval Ing. Luciu Klimekovú, ekonómku obce o predloženie 

návrhu úpravy rozpočtu. Ekonómka sa ujala slova a informovala prítomných poslancov, že ZŠ s MŠ Habovka 

požiadala o úpravu rozpočtu na strane príjmov a výdavkov. Jedná sa o dobropisy za energie a finančné prostriedky 

poskytnuté v rámci programu Erasmus. Príjmy žiadajú navýšiť o celkovú čiastku 3469,74 EUR. Čo sa týka strany 

výdavkov, jedná sa o čiastku 3252,31 EUR, ktorá sa skladá z vratky za energie na prenesených kompetenciách 

a budú použité na tovary a služby a finančné prostriedky určené účelovo na projekt Erasmus. 

Starosta otvoril k tomuto bodu rozpravu. 

Rozprava poslancov: 

Do rozpravy sa neprihlásil žiadny poslanec, preto starosta rokovanie k tomuto bodu programu prerušil a dal 

hlasovať.  

 

U z n e s e n i e  č. 4/2022 

Obecné zastupiteľstvo schvaľuje: 

Žiadosť Základnej školy s materskou školou o úpravu rozpočtu na strane príjmov v celkovej výške 3469,74 EUR 

a na strane výdavkov v celkovej výške 3252,31 EUR. 
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Rozpočtové opatrenie č. 1/2022 – príjmová časť 

PRÍJMY RO - Základná škola schválený rozpočet 
rozpočtové 

opatrenie č.1 
rozdiel 

kategória položka Bežné príjmy     

200   NEDAŇOVÉ PRÍJMY 36 340,00 36573,64 233,64 

  223 Príjmy originálne kompetencie - MŠ, ŠJ, ŠKD 12 990,00 12 990,00  

    Stravné deti - školská jedáleň  23 350,00 23 350,00  

290 292 Vratky a dobropisy 0,00 233,64 233,64 

300   Granty a transfery 3 905,00 7141,10 3236,10 

310         

  311 Dary MŠ (Erasmus) 200,00 3436,10 3236,61 

  312 Dotácia ÚPSVaR 3 705,00 3705,00  

  BEŽNÉ PRÍJMY  RO SPOLU 40 245,00 43714,74 3469,74 

 

Rozpočtové opatrenie č. 1/2022 – výdavková časť 

09121 Základné vzdelanie schválený rozpočet 
rozpočtové 

opatrenie č.1 
rozdiel 

  Základná škola prenesené kompetencie     

  mzdy a odvody 363 037,00 363 037,00  

  tovary a služby 47 266,00 47 282,21 16,21 

  transfery 2 500,00 2 500,00  

  spolu 412 803,00 412 819,21  

  prenesené kompetencie - vzdelávacie poukazy 3 872,00 3 872,00  

  prenesené kompetencie - dotácia na vzdelávanie žiakov zo SZP 750,00 750,00  

  prenesené kompetencie - dotácia na školu v prírode 3 800,00 3 800,00  

  prenesené kompetencie - dotácia na lyžiarsky kurz 2 400,00 2 400,00  

  prenesené kompetencie - dotácia na asistenta učiteľa 6 096,00 6 096,00  

  prenesené kompetencie - dotácia na učebnice 3 000,00 3 000,00  

  Materská škola - prenesené kompetencie      

  MŠ výchova a vzdelávanie / predškoláci 2 590,00 2 590,00  

  spolu 2 590,00 2 590,00  

  Materská škola - originálne kompetencie      

  mzdy a odvody 136 480,00 136 480,00  

  tovary a služby 16 429,00 16 429,00  

  bežné transfery 1 000,00 1 000,00  

  spolu 153 909,00 153 909,00  

  Školský klub detí - originálne kompetencie        

  mzdy a odvody 15 670,00 15 670,00  

  tovary a služby 450,00 450,00  

  bežné transfery 400,00 400,00  

  spolu 16 520,00 16 520,00  

  
Školské stravovacie zariadenie - školská jedáleň - 
originálne kompetencie      

  mzdy a odvody 51 860,00 51 860,00  

  tovary a služby 11 052,00 11 052,00  

  bežné transfery 800,00 800,00  

  spolu 63 712,00 63 712,00  

         

  Granty a transfery       

  Dary MŠ (Erasmus) 200,00 3 436,10 3 236,10 

  Dotácia ÚPSVaR 3 705,00 3 705,00  

         

  Výdavky - školská jedáleň strava deti  23 350,00 23 350,00  

  Školská jedáleň - dotácia obedy zadarmo 10 000,00 10 000,00  

  706 707,00 709 959,31 3 252,31 
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Prítomní poslanci: Peter Leginus, Ing. Ľubomír Jurčo, Martin Jandura, Dušan Hajdučiak, Jozef Chrenek,  

Mgr. Magdaléna Pilarčíková, Ing. Matej Jandura. 

Ospravedlnení  poslanci: JUDr. Slavomír Tekeľ, Mário Žák.  

Hlasovali - za: Peter Leginus, Ing. Ľubomír Jurčo, Martin Jandura,  Dušan Hajdučiak, Jozef Chrenek,  

Mgr. Magdaléna Pilarčíková, Ing. Matej Jandura. 

-  proti: 0 

- zdržali sa: 0 

Bod č. 10: Návrh členského príspevku na rok 2022 pre oblastnú organizáciu cestovného ruchu Klaster 

Orava.  

Starosta informoval prítomných poslancov, že členské pre oblastnú organizáciu cestovného ruchu Klaster ORAVA 

sa skladá z riadneho členského a mimoriadneho členského. Riadne členské pre rok 2022 je určené vo výške 200,00 

Eur. Mimoriadne sa rozdeľuje na podujatia naplánované v roku 2022 ako napr. Dôrobek, Habovka open, Stará 

cesta a pod.  Mimoriadne členské navrhujem, tak ako aj po minulé roky vo výške 5.000,00 Eur, odvíja sa to od 

výberu dane z ubytovania.  

Starosta otvoril k tomuto bodu rozpravu.  

Rozprava poslancov: 

Do rozpravy sa neprihlásil žiadny poslanec, preto starosta rokovanie k tomuto bodu programu prerušil a dal 

hlasovať.  

U z n e s e n i e  č. 5/2022 

Obecné zastupiteľstvo schvaľuje: 

členský príspevok na rok 2022 pre oblastnú organizáciu cestovného ruchu Klaster ORAVA vo výške 5.000,- €. 

Prítomní poslanci: Peter Leginus, Ing. Ľubomír Jurčo, Martin Jandura, Dušan Hajdučiak, Jozef Chrenek,  

Mgr. Magdaléna Pilarčíková, Ing. Matej Jandura. 

Ospravedlnení  poslanci: JUDr. Slavomír Tekeľ, Mário Žák.  

Hlasovali - za: Peter Leginus, Ing. Ľubomír Jurčo, Martin Jandura,  Dušan Hajdučiak, Jozef Chrenek,  

Mgr. Magdaléna Pilarčíková, Ing. Matej Jandura. 

-  proti: 0 

- zdržali sa: 0 

Bod č. 11: Výstavba kompostárne v Habovke – rozhodnutie o schválení žiadosti o poskytnutí nenávratného 

finančného príspevku. 

Starosta obce JUDr. Alojz Lajčin v tomto bode oboznámil prítomných poslancov, že v mesiaci február 

z Ministerstva životného prostredia SR nám bolo doručené rozhodnutie o schválení žiadosti o poskytnutie 

nenávratného finančného príspevku pre projekt „Výstavba kompostárne v Habovke“ vo výške 1.177.396,57 EUR. 

Obec sa podieľa na projekte 5 % čo predstavuje výšku 61.968,24 EUR. Celkové oprávnené výdavky projektu sú 

teda vo výške 1.239.364,81 EUR. Projekt zahŕňa aj techniku ako napr. traktor, vývozku, vlečku, štiepkovač, 

nádoby, dodávka na odvoz kuchynského odpadu a pod. Predpokladaný začiatok prác by mal byť máj 2022, 

ukončenie niekedy jún, júl 2023, všetko závisí od kontroly verejného obstarávania. Tento projekt v oprávnených 

výdavkoch zahŕňa aj stavebný dozor a pogeodetické zameranie a projektová porealizačná dokumentácia.  

Starosta obce otvoril k tomuto bodu rozpravu. 

Rozprava poslancov: 

Do rozpravy sa neprihlásil žiadny poslanec, preto starosta rokovanie k tomuto bodu programu prerušil.  

Bod č. 12: Rôzne. 

1.  Vysporiadanie ulice Pod Grúňom – musela sa robiť nová zmluva, nakoľko v tej druhej časti vysporiadania sme 

sa nedohodli s niektorými majiteľmi. Zmluva je už daná na zápis do katastra nehnuteľností. 

2. Telocvičňa pri ZŠ s MŠ – do rozpočtu bola daná spoluúčasť na výstavbu, kde je už pripravená zmluva ohľadom 

úveru z VÚB. Má úž budúci týždeň dôjsť k podpisu zmluvy. Projekt sa však skladá z dvoch aktivít. Druhá aktivita 

nebola zatiaľ daná do rozpočtu, jedná sa o vybavenie telocvične, celková hodnota  31.000, my sa musíme podieľať 

polovicou, čiže 15.500 EUR. Firma už bola na toto vybavenie aj vysúťažená, ale došlo k tomu, že ona to za tú cenu 
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nedokáže urobiť, nakoľko všetky ceny išli hore. Musíme teraz vyhlásiť nové verejné obstarávanie a uvidíme za 

akú cenu sa to podarí obstarať. Výstavba telocvične by mala začať na jar, stavenisko firma prevzala 29.11.2021. 

3. Knižnica – bol daný projekt už dávnejšie cez organizáciu MAS, ešte niekedy v roku 2019, je to projekt cez PPA 

a cca 3 roky to je u nich na kontrole. Pred týždňom bola zverejnená zmluva s PPA. Ceny odvtedy však išli hore, 

bolo to vysúťažené za cca 30.000,00 EUR, teraz sa to však za tú cenu nedá urobiť. Nejaké stavebné úpravy by sa 

teda urobili, ale určite nie v takom rozsahu.  

 

4. Podali sme dve žiadosti na Fond na podporu umenia, jeden na vybavenie knižnice a druhý na podujatie Stará 

cesta. Obidve žiadosti nám boli schválené, na vybavenie knižnice dostaneme sumu 6.500,00 EUR, naša spoluúčasť 

je 3.360,00 EUR. Na podujatie Stará cesta, ktoré sa bude konať 10.07.2022 v areáli hotela Julianin dvor budú 

poskytnuté finančné prostriedky z Fondu vo výške 3.000,00 EUR, naša spoluúčasť je vo výške 458,00 EUR 

 
5. Stredoslovenská distribučná – starosta absolvoval jednanie dňa 19.01.2022 ohľadom lokality Zastudená. Dali 

pracovný návrh (umiestnenie stavby a pod.), s ktorým sa ide ešte pracovať. Na jednaní sa riešili také veci, kde 

umiestniť trafostanicu a podobne, na akých pozemkoch nakoľko Stredoslovenská distribučná nechce stavať na 

pozemkoch v prenájme, musí byť pozemok v našom vlastníctve. Na stretnutí sme sa dohodli aj na prenajatých 

pozemkoch od Pozemkového spoločenstva. Máme z tohto stretnutia aj zápis. Pripravuje sa teda projekt, ktorý 

budeme potrebovať k územnému konaniu. Nie je to také jednoduché, nakoľko k územnému konaniu sa vyjadruje 

veľmi veľa inštitúcií, ale robím všetko preto, aby sa nám to čím skôr podarilo. Ak by sa dotiahlo stavebné konanie 

do konca júna, v septembri by možno mohlo dôjsť k realizácii stavby. Je potrebné vyvíjať tlaky aj od vás občanov, 

stavebníkov. Ja sa obraciam všade kde sa dá.  

Ešte kým sme pri elektrike, poprosil by som ekonómku aby nám niečo povedala o náraste cien za elektriku. 

Ekonómka informovala prítomných poslancov, že pri tvorbe rozpočtu na rok 2022 sa počítalo s nárastom 30 % na 

preddavkových platbách, čo aj oni avizovali. Ale vlastne keď nám poslali dohody o preddavkových platbách, 

nárast je omnoho vyšší cca 102 %, bude treba ešte na elektriku dorozpočtovať cca nejakých 10.000,00 EUR. 

6. Aktuálne legislatívne zmeny – 389/2021 – pamiatkový fond, 395/2021 zákon o verejnom obstarávaní – zmeny 

limitov a pod., 456/2021 – ktorým sa dopĺňa zákon o účtovníctve, dopĺňa sa zákon 582 o miestnych daniach, od 

01.04.2022 bude v platnosti novela zákona o slobode informácií, ktorá bola vykonaná článkom IV zákona č. 

395/2021 Z. z., ktorým sa mení zákon č. 343/2015 Z. z. o verejnom obstarávaní – jedná sa o povinné zverejňovanie 

zmlúv v CRZ, zákon 507, ktorým sa mení a dopĺňa zákon č. 596/2003 Z. z. o štátnej správe v školstve a školskej 

samospráve a o zmene a doplnení niektorých zákonov v znení neskorších predpisov a ktorým sa mení a dopĺňa 

zákon č. 597/2003 Z. z. o financovaní základných škôl, stredných škôl a školských zariadení v znení neskorších 

predpisov, bude potrebné pozrieť VZN o financovaní, zákon 512 – o volebnom práve. Kto má záujem nech si tieto 

legislatívne zmeny popozerá.  

Starosta k týmto jednotlivým bodom otvoril rozpravu. 

Do rozpravy sa neprihlásil žiadny poslanec, preto starosta rokovanie k týmto bodom programu prerušil.  

7.  Návrh poslanca Ing. Ľubomíra Jurča na doplnenie bodu do programu zasadnutia OcZ, a to úpravu rozpočtu-   

presunutie plánovanej úpravy domu smútku na neskôr.  

Starosta obce vyzval pána poslanca, aby predniesol svoj návrh úpravy rozpočtu. Ing. Ľubomír Jurčo sa ujal slova 

a poukázal na to, že neustále sa hľadajú peniaze v rozpočte na stavebné projekty, mladí začali vo veľkom stavať 

a potrebujú sa vybudovať inžinierske siete v zastavacej lokalite. Jediná položka, z ktorej by sa dalo čerpať je 

položka finančných prostriedkov na rekonštrukciu Domu smútku, čo by sa dalo odložiť na neskôr a použiť tieto 

finančné prostriedky na pomoc pre mladých a rozvoj obce. Podniknúť aktivity pre spracovanie a vybudovanie 

inžinierskych sietí ako elektrika, voda, internet, verejné osvetlenie a vyštrkovanie ciest. Ide o to, že čo 

najefektívnejšie je potrebné finančné prostriedky využiť. Ing. Lucia Klimeková mu položila otázku, že či si myslí, 

že finančné prostriedky na rekonštrukciu Domu smútku sú nie efektívne vynaložené ? Táto akcia sa tiež už plánuje 

dlhšie. Podotkla, že ako vidíme čaká nás navyšovanie elektriny, ďalšie veci, ktoré ešte dobiehajú pri kontrole pri 

projektoch, preto treba byť opatrní,  je potrebné popozerať položky rozpočtu, a keďže rozpočet sa schvaľoval ako 

vyrovnaný, nájsť položku z ktorej sa dajú prostriedky presunúť. A to jedine vychádza položka narozpočtovaná na 

Dom smútku, keďže to sú vlastné peniaze obce a nie účelovo dané. Takže na záver, keď nám budú jasné všetky 

položky, ktoré potrebujeme navýšiť, dôjde k úprave rozpočtu a následne potom sa môže rozhodovať ako ďalej 

s ostatnými investíciami. 

Starosta k týmto jednotlivým bodom otvoril rozpravu. 

   Do rozpravy sa neprihlásil žiadny poslanec, preto starosta rokovanie k týmto bodom programu prerušil a dal     

   hlasovať. 

 

https://www.vssr.sk/main/goto.ashx?t=26&p=1018938&f=3
https://www.vssr.sk/main/goto.ashx?t=27&p=5388209-5388211&f=2
https://www.vssr.sk/main/goto.ashx?t=27&p=5388209-5388211&f=2
https://www.vssr.sk/main/goto.ashx?t=26&p=4437168&f=3
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U z n e s e n i e  č. 3/2022 

Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie: 

h) žiadosť Ing. Ľubomíra Jurča k úprave rozpočtu. 

Prítomní poslanci: Peter Leginus, Ing. Ľubomír Jurčo, Martin Jandura, Dušan Hajdučiak, Jozef Chrenek,  

Mgr. Magdaléna Pilarčíková, Ing. Matej Jandura. 

Ospravedlnení  poslanci: JUDr. Slavomír Tekeľ, Mário Žák.  

Hlasovali - za: Peter Leginus, Ing. Ľubomír Jurčo, Martin Jandura,  Dušan Hajdučiak, Jozef Chrenek,  

Mgr. Magdaléna Pilarčíková, Ing. Matej Jandura. 

-  proti: 0 

- zdržali sa: 0 

 

Bod č. 13: Žiadosti. 

1. Vlastníci nehnuteľností nachádzajúcich sa na ulici Blatná – žiadosť o schválenie príspevku na predĺženie 

výstavby verejného vodovodu.   

Starosta odporúča zobrať predmetnú žiadosť na vedomie, nakoľko bola postúpená na prerokovanie Komisii 

stavebnej, životného prostredia a verejného poriadku. 

U z n e s e n i e  č. 3/2022 

Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie: 

f) žiadosť o príspevok na výstavbu vodovodu na Ulici Blatná. 

Prítomní poslanci: Peter Leginus, Ing. Ľubomír Jurčo, Martin Jandura, Dušan Hajdučiak, Jozef Chrenek,  

Mgr. Magdaléna Pilarčíková, Ing. Matej Jandura. 

Ospravedlnení  poslanci: JUDr. Slavomír Tekeľ, Mário Žák.  

Hlasovali - za: Peter Leginus, Ing. Ľubomír Jurčo, Martin Jandura,  Dušan Hajdučiak, Jozef Chrenek,  

Mgr. Magdaléna Pilarčíková, Ing. Matej Jandura. 

-  proti: 0 

- zdržali sa: 0 

2. Pozemkové spoločenstvo bývalých urbárskych spolumajiteľov - žiadosť o stretnutie s členmi stavebnej komisie 

k úprave komunikácie cez Kobylí potok.  

Predmetná žiadosť bola postúpená Komisii stavebnej, životného prostredia a verejného poriadku. 

U z n e s e n i e  č. 3/2022 

Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie: 

g) žiadosť o stretnutie k úprave komunikácie cez Kobylí potok. 

Prítomní poslanci: Peter Leginus, Ing. Ľubomír Jurčo, Martin Jandura, Dušan Hajdučiak, Jozef Chrenek,  

Mgr. Magdaléna Pilarčíková, Ing. Matej Jandura. 

Ospravedlnení  poslanci: JUDr. Slavomír Tekeľ, Mário Žák.  

Hlasovali - za: Peter Leginus, Ing. Ľubomír Jurčo, Martin Jandura,  Dušan Hajdučiak, Jozef Chrenek,  

Mgr. Magdaléna Pilarčíková, Ing. Matej Jandura. 

-  proti: 0 

- zdržali sa: 0 

 

3.  Peter Pavčo – žiadosť o povolenie pretekov Majstrovstiev Slovenska v off road triale. 

 

Po prerokovaní žiadosti poslanci dospeli k záveru, že preteky sa budú vykonávať na súkromných pozemkoch, 

preto organizátori musia mať súhlas od majiteľov pozemkov. Obec Habovka vie byť nápomocná pri zabezpečení 

DHZ. 

 

U z n e s e n i e  č. 3/2022 

Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie: 

i) žiadosť Petra Pavča o povolenie pretekov Majstrovstiev Slovenska v off road triale. 
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Prítomní poslanci: Peter Leginus, Ing. Ľubomír Jurčo, Martin Jandura, Dušan Hajdučiak, Jozef Chrenek,  

Mgr. Magdaléna Pilarčíková, Ing. Matej Jandura. 

Ospravedlnení  poslanci: JUDr. Slavomír Tekeľ, Mário Žák.  

Hlasovali - za: Peter Leginus, Ing. Ľubomír Jurčo, Martin Jandura,  Dušan Hajdučiak, Jozef Chrenek,  

Mgr. Magdaléna Pilarčíková, Ing. Matej Jandura. 

-  proti: 0 

- zdržali sa: 0 

 

Bod č. 14: Návrh na uznesenie. 

Starosta konštatoval, že uznesenia boli na dnešnom rokovaní priebežne schvaľované pri prerokovávaní 

jednotlivých bodov dnešného rokovania. Žiadne ďalšie uznesenie nebolo prijaté. 

Bod č. 15: Záver zasadnutia OcZ. 

Viac bodov na jednanie obecného zastupiteľstva nebolo predložených, starosta obce poďakoval prítomným za 

účasť a zasadnutie obecného zastupiteľstva ukončil o 20.15 hod. 

 

 

Zapísal: 

Ing. Lucia Klimeková....................................... 

 

Overovatelia zápisnice: 

 

Martin Jandura..................................................................................... 

 

 

 

Peter Leginus....................................................................................... 

. 

 
 

 

 

 

 

 

   JUDr. Alojz Lajčin 

                                                                                                                                     starosta obce Habovka 

                                         


